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Zápis č. 4 / 2025 

Ze zasedání výboru Atletika Jihlava z.s. dne 24.4.2025 

Přítomni (výbor): Nosek,  Vavřinová, Kubelíková, Pytlíková 

Omluveni: Šutera, Pekařová, Střelec 

Program: 

1. Bodné ženy 

2. Bodné juniorky 

3. Příprava na závody 

4. Koncepce 2025/2026 

5. Oddílové oblečení 

6. Vedoucí družstev 

7. Soutěž s EPP 

8. Spolupráce s partnerským městem Heidenhaim 

9. Trenérský štáb 

10. Přihláška na SPS 2026/27  

11. Opravy stadion 

12. Změny z VH Atletiky Jihlava 

13. VH ČAS 

 

K bodu 1 

p. Nosek informoval: Bodné ženy 

• 100,- bod + 100,- bod při udržení I.LIGY 

• Výbor odsouhlasil   

 

K bodu 2 

p. Nosek informoval: Bodné juniorky 

• 500,- účast na KPD  

• 200,- bod na MČ / MČR 

• Výbor odsouhlasil  (pro 6 x proti 1) 

 

K bodu 3 

p. Nosek informoval: Příprava na závody 

• AK2 licence zaplacena na 2x notebook Nosek, Nováková 1 ROK 

• AK2 licence zaplacena na PC v kanceláři – neomezená platnost 

• Počítače jsou aktualizovány 

• Je potřeba zprovoznit číselník na tyči 

• Čísla pro družstvo žen jsou vyrobeny, předány paní Suché 
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K bodu 4 

              p. Nosek informoval: Koncept 2025/2026 

• I liga žen – priorita udržení se v soutěži 

• Juniorky v roce 2025 – boj o postup na MČ,  2026 opětovná komunikace o spolupráci 
s okolními oddíly 

• Dorostenky – v případě postupu juniorek – zřeknutí se případného postupu na MČ, v opačném 
případě boj o MČ a posílení z řad žákyň – žákyně by jely s B složením 

• V ostatních kategoriích se případný postup na nadstavbu bude řešit  

• V dalších letech bude prioritou stavět ´´jihlavské´´ družstva ve všech kategoriích případně 
prolínání výpomoci s ostatními oddíly 

• Hostování a přestupy budou posuzovány individuálně, základním pravidlem ale zůstává a bude 
prezentován STOP hostování. 

 

K bodu 5 

              p. Nosek informoval: Oddílové oblečení 

• Ženy závodící v I. Lize dostanou vycházkovou soupravu ze sponzorského daru s povinností 
používání při závodech I.ligy. Připraveno 28ks souprav. 

• Craft vs Joma (JOY SPORT). Po zavedení aplikace do firmy Craft a odzkoušení (termíny dodávek, 
platby, atd) výbor rozhodne, zda setrvá nebo změní dodavatele 

• Oddílové oblečení, které je již nakoupeno, bude přemístěno z šatny trenérů do kanceláře. 
Bude provedena inventarizace – zajistí Pekařová 

 
K bodu 6 

              p. Nosek informoval: Vedoucí družstev 

• Vedoucím družstev žen – Eva Suchá 

• Vedoucím juniorek – Pavel Nosek 

• Vedoucí dorostenek – David Šutera 

• Vedoucí žactva – Petra Vavřinová 

• Vedoucí přípravek – Michale Čutková 

• U ostatních kategorií bude určen vedoucí v případě postupu dané kategorie na MČ / MČR 

• Vedoucí výprav na MČR jednotlivců Kompletní zajišťování dopravy a ubytování. Dorost a 
Junioři - Vavřinová, Žactvo - Nosek 

 
K bodu 7 

              p. Nosek informoval: Soutěž s EPP 

• Oddíl byl vybrán do soutěže s EPP kategorie 5-11 let (Pomáhej pohybem)  – skupina Zigl, 
sbírání bodů pro charitativní účely spojené se soutěží týmů v ČR o peněžní odměny ze svazu 

 
K bodu 8 

p. Nosek informoval: Spolupráce s partnerským městem Heidenheim 

• Oddíl byl osloven magistrátem Jihlava s možností reprezentovat město v partnerském městě 
Heidenheim, které pořádá půlmaraton a další běhy různých kategorií 

• Reprezentovat pojedou Marek Martinů 5km, Aneta Štorková 5km, Zuzana Nikodýmová 5km a 
doprovod/trenér pojede Michal Zigl, který zároveň poběží 5km.  

• Města hradí dotyčným veškeré náklady na ubytování, stravování, startovné, triko a náklady na 
dopravu. 

• Závody proběhnou 1.6.2025 
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K bodu 9 

p. Nosek informoval: Trenérský štáb 

• Koumarová a Jilečková v září ukončí činnost trenérů – viz předchozí zápisy 

• Do týmu již nyní přibyly Michálková, Machová a v testování je Horká. Vše jsou studentky a 
budou si dodělávat školení – Michálková je již nyní velikým přínosem a je s ní ohromná 
spokojenost 

• Nejdéle od září s největší pravděpodobností nastoupí do trenérské funkce bývalá atletka 
Kateřina Nikodýmová, dále je v jednání slečna Houzarová, která se vrací po studiu – na 
doporučení Šutery 

 
K bodu 10 

p. Nosek informoval: SPS 

• Přihláška na SPS 2026/27  - podána 

K bodu 11 

p. Nosek informoval: Opravy na stadionu 

• Oprava kruhu (viz zápis z 11.2.25) řeší Veselý a Stránský, na závody konané 17.5. by měl být 

opraven 

K bodu 12 

p. Nosek informoval: Změny z VH Atletiky Jihlava 

• Na základě upozornění kontrolní komise z VH, byla provedena změna ve vedení účtu v ČS 

 

K bodu 13 

p. Nosek informoval: VH ČAS 

• Dne 26.4.2025 v Nymburku proběhne Valná hromada ČAS 

• Účast p. Pytlíková (KAS Vysočina), p. Kubelíková (Atletika Jihlava) 

 

Výbor schválil 

 

 

Další výbor proběhne  4.6.2025  od 17:00 hod 

 

 

          Pavel Nosek 

          předseda Atletika Jihlava z.s.  
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